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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕСТНО САМОУПРАВЛЕНИЕ  

И НОРМАТИВНА УРЕДБА 

 

ПРОТОКОЛ № 17 

от заседанието на Постоянната комисия  

по местно самоуправление и нормативна уредба, 

 проведено на 15.01.2025 год. 

 
Днес, 15.01.2025 г., в зала 2, ет. 2, ул. „Московска“ № 33 се проведе заседание на 

ПК по местно самоуправление и нормативна уредба, което бе излъчено онлайн във 

Фейсбук (Facebook) страницата на СОС. Заседанието беше открито в 16:00 часа от г-н 

Иван Виделов – председател на Постоянната комисията по местно самоуправление и 

нормативна уредба. При направената проверка на кворума беше установено, че 

присъстват 8 общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

От заседанието отсъства Марта Георгиева.  

Г-н Д. Данаилов предложи т. 3 от дневния ред да не се разглежда, поради 

непредставяне на финансова обосновка на доклада пред ПК по инженерна 

инфраструктура, а впоследствие постъпилото писмо не съдържало пълна такава. Освен 

това докладът не е разгледан от ПК по финанси и бюджет, въпреки че предвижда 

разходване на средства. Г-н Н. Лютов – вносител по доклада, обърна внимание на 

спешността от приемането на предлаганото изменение в организационната структура, 

както и че изнесената в доклада обосновка създава ясна представа у съветниците, за да 

вземат обосновано решение. Г-н Р. Александров предложи т. 2 от проекта на дневен ред 

да се отложи, поради липсата на становище на ПК по екология. Беше подкрепен от г-н 

Ив. Виделов, който поясни, че т. 2 ще се гледа, след като всички комисии изразят 

становище по доклада. 

Участие в дискусията по приемане на дневния ред взеха г-жа Грети Стефанова, в 

подкрепа г. 3 да остане в дневния ред, г-н Ст. Марков и г-н Д. Вучев- да не се гледа т. 3, 

г-н Хр. Копаранов, който предложи т. 2 да се отложи, т. 3 да се гледа. 

Председателят подложи на гласуване предложението за отпадане на т 3 от дневния 

ред. 

Точка 3 не отпада от дневния ред 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 

 

8 

За 4 

Против 3 

Въздържали се 1 

 

Поименно гласуване на предложението за отпадане на т. 3 от дневния ред: 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

                      1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, http://www.sofiacouncil.bg 
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1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков за 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов против 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов Въздържал 

се 

7. Димитър Петров против 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов против 

Председателят подложи на гласуване дневния ред (без т. 2) 

Дневният ред е приет. 

Гласуване на дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 

 

6 

За 6 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване на предложението за отпадане на т. 3 от дневния ред: 

1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков -- 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров -- 

9. Деян Николов за 

Ст. Марков и Р. Александров не участват в гласуването. 

По т. 1 от дневния ред: 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-10055/14.11.2024 год. относно приемане на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за определяне и администриране на местни такси 

и цени на услуги, предоставяни от Столична община 

Председателят даде думата на г-жа Надежда Бобчева – заместник-кмет на СО, 

която коментира, че в хода на общественото обсъждане са постъпили 24 становища в 

подкрепа на предлаганото повишение на цените за билети в зоопарка, освен това 

наредбата предвижда въвеждането на семейни билети, на беседи, зооучилище, за които е 

изложена подробна финансова обосновка. Г-жа Д. Димитрова –  директор на дирекция 

„ИТД“ представи доклада в за измененията в наредбата, отнасящи се до въвеждане на 

еврото и новите декларации, свързани с набиране на информация по повод такса „Битови 

отпадъци“. 

Становища по доклада изразиха Д. Данаилов, Хр. Копаранов, Д. Петров, Д. Вучев, 

Р. Александров, който предложи да отпадне §4 от ПЗР на наредбата, Д. Николов, който 

обвърза подкрепата си за доклада с отпадането на §2 и § 3 от ПЗР на наредбата. Хр. 

Копаранов мотивира защо § 4 от окончателния проект на нредбата не трябва да отпада. 
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Във връзка с гласуваното в ПК по финанси предложение §4 от ПЗР да отпадне, 

председателят попита вносителите възразяват срещу това. 

Д. Димитрова изказа съображение за нецелесъобразност на предложението, 

гласувано в ПК по ФБ. 

Председателят подложи на гласуване предложението за отпадане на § 2 и §3 от ПЗР 

на наредбата. 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията не подкрепя предложението за отпадане на § 2 и §3 от проекта на 

наредбата. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 1 

Против 4 

Въздържали се 3 

 

Поименно гласуване на предложението за отпадане на § 2 и §3 от проекта на 

наредбата 

1. Иван Виделов Въздържал се 

2. Стефан Марков против 

3. Димитър Данаилов против 

4. Димитър Шалъфов против 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов Въздържал се 

7. Димитър Петров против 

8. Румен Александров Въздържал се 

9. Деян Николов за 

 

Председателят подложи на гласуване предложението за отпадане на § 4 от ПЗР на 

наредбата. 

Комисията не подкрепя предложението за отпадане на §4 от проекта на 

наредбата. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 4 

Против 3 

Въздържали се 1 

 

Поименно гласуване на предложението за отпадане на §4 от проекта на наредбата 

1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков за 

3. Димитър Данаилов против 

4. Димитър Шалъфов против 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов против 

7. Димитър Петров против 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов Въздържал се 
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Председателят подложи на гласуване доклада по т. 1 в цялост. 

 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение. 

Гласуване по т. 1 от дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 5 

Против 3 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред 

1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков Въздържал се 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров Въздържал се 

9. Деян Николов Въздържал се 

 

По т. 3 от дневния ред 

Доклад вх. № СОА25-ВК66-213/09.01.2025 год. относно частично изменение на 

организационната структура и щатното разписание на Направление „Обществено 

строителство”, поради необходимост от създаване на специализиран отдел за мониторинг 

на състоянието и контрол на строителството на транспортните съоръжения на територията 

на Столична община 

 

Вносителят Н. Лютов акцентира на спешността на приемането на доклада: 

наличието на 400-500 съоръжения, за които няма кой да следи състоянието им, да 

контролира, да ги паспортизира, картира и т. Идеята е да се развие вътрешен капацитет на 

Столична община за това, вместо по-скъпото възлагане на дейностите. Д. Данаилов изрази 

становище за нецелесъобразност на предложения доклад: при възлагане на строеж се 

възлага и строителен надзор, не е нужно да се плащат и заплати за същата дейност, за 

контролиране на изпълнителите. Ст. Марков постави въпроса относно необходимостта от 

приемане на нова организационна структура, а не от частична, каквато се внася. В 

дискусията се включи Д. Николов, Гр. Стефанова. 

Председателят подложи на гласуване доклада по т. 1 в цялост. 

 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение. 

Гласуване по т. 3 от дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 4 

Против 2 

Въздържали се 2 
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Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред 

1. Иван Виделов против 

2. Стефан Марков Въздържал се 

3. Димитър Данаилов против 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров Въздържал се 

9. Деян Николов за 

 

По т. 1 доп.  от дневния ред:  

Доклад вх. № СОА25-ВК66-274/10.01.2025 год. относно промени в поименния 

състав на постоянните комисии на Столичен общински съвет                                                

Докладът е свързан с включването на г-н Христо Гадев в работата на постоянните 

комисии на СОС в изпълнение на разпоредбата на чл. 48, ал. 1, изр. 2 от ЗМСМА. 

В разискванията се включиха Иван Виделов, Д. Петров 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 4 

Против няма 

Въздържали се 4 

 

Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред: 

1. Иван Виделов Въздържал 

се 

2. Стефан Марков Въздържал 

се 

3. Димитър Данаилов Въздържал 

се 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева -- 

6. Христо Копаранов за  

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров         

Въздържал 

се 

9. Деян Николов за 

 

Тъй като системата не работеше коректно, част от членовете на комисията не 

успяха да гласуват с таблети, поради което е налице разминаване с отразеното гласуване 

в Контракс. 

 

По т. 4  

Информация за постъпила поща: 
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Писмо с рег. № СОА25-ДИ01-23/02.01.2025 от ОИК – Столична община е предоставено 

за сведение на членовете на комисията 

молба с рег. № СОА24-ГР94-6950-(1)/23.12.2024 год. от Д. Филипова, жалба с рег. № 
СОА24-ГР94-7008/27.12.20024 г. от Ил. Цветанова, жалба с рег. № СОА24-ГР94-7009/27.12.2024 г. 
от Д. Филипова 

По т. Разни  

Г-н Хр. Копаранов предложи кметът на район „Илинден“ да бъде поканен, за да 

представи новоназначените заместници след възстановяването му от съда. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието.  

 

Изготвил: 

Десислава Милева,   /п/ 

Гл. юрисконсулт 

 

Председател на ПК    /п/ 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Иван Виделов 

 

Зам.-председател на ПК               /п/ 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Стефан Марков 

 

Зам.-председател на ПК   /п/  

по МСНУ:   _____________________________ 

      Димитър Данаилов 


